
Van: zelfstandig bloemendaal   

Verzonden: vrijdag 24 juni 2022 08:58 

Onderwerp: Mailbericht dhr Slewe  over screening 

 

Dag allen, 

 

Begin februari zijn er afspraken gemaakt in het Presidium over de screening van wethouders. 

Afgesproken werd dat alles wat met de screening te maken zou hebben een zaak is van de 

burgemeester, het screeningsbureau en degene die gescreend wordt. 

 

Aangezien ik mij al direct zorgen maakte over het verspreiden van prive gegevens heb ik meerder 

maken contact opgenomen met de griffier over dit onderwerp. 

De griffier was steeds duidelijk : Niemand buiten de burgemeester, het screeningsbureau en de 

kandidaat wordt van wat dan ook op de hoogte gesteld. 

Mocht er tijdens de screening zaken naar voren komen dan stemt de burgemeester dat af met de 

kandidaat en met niemand anders. 

 

Ook Necker en van Naem heeft deze afspraken bevestigd. 

 

Toch heeft de burgemeester zich op maandag 30 mei inhoudelijk uitgelaten over het dossier richting 

Vincent Verheij die het gebruikte als argument om de geplande beoogde wethoudersvergadering 

niet door te laten gaan. 

Dit verhaal werd ook verder verspreid en van diverse kanten (vvm D66) kreeg ik te horen dat er 

moeilijkheden waren met mijn screening. 

 

Zeer opmerkelijk omdat er nooit enige twijfel is geweest over mijn screening. 

 

Ik ben direct heel open  geweest tegenover Necker over de melding die de burgemeester tegen mij 

heeft gedaan en heb daar ook inhoudelijk over gesproken. Necker heeft daar met de burgemeester 

over gesproken. 

 

Later  ben ik nog gebeld en heb ik met Necker de afspraak gemaakt dat zij het maar met de 

burgemeester moeten bespreken. Daarna niets meer gehoord. 

 

Tijdens het hele screeningsproces heb ik ook niets van de burgemeester gehoord op geen enkel 

moment. 

 

Ik heb ook nog contact gehad met de griffie over de toegang tot de portal van Necker waarin mijn 

gegevens stonden en ook het definitieve rapport . De griffier deelde mede dat conform afspraak en 

overeenkomst met Necker u de burgemeester toegang heeft tot dit portal. 

Ook deelde de griffier mede dat Necker als er iets zou zijn met de screening, de burgemeester zou 

informeren die vervolgens de kandidaat zou informeren. Ook dat is niet gebeurd. 

 

Sterker nog , op 30 mei volgde een gesprek met de burgemeester waarin we zowel het feit dat ik 

door de screening heen was alsmede de melding schending integriteit hebben besproken. Geen 

woord over enige onduidelijkheid of wat dan ook. 

Ook geen woord over het uitstellen van de installatie op 2 juni. 

 

Vervolgens vindt er een heel proces van beschadiging plaats voornamelijk via het HD. 

 

Op donderdagavond spreken we (bij mij thuis notabene) af met de coalitie en lijkt het of we er uit 

komen als D66 een voorstel doet om gezamenlijk met Christa Faas een tekstvoorstel te doen over de 



commissie en het protocol. Bart Vernooij D66 komt zelfs al met een tekstvoorstel en afgesproken 

wordt dat hij in overleg gaat net Christa om tot een tekst te komen waar  zowel D66 als Zelfstandig 

Bloemendaal mee kunnen leven. Christa neemt de volgende dag contact op met Vernooij maar krijgt 

geen antwoord. 

 

Ik spreek  mijn collega raadsleden aan om een standpunt in te nemen over het handelen van de 

burgemeester in deze kwestie die tegen de afspraken die zijn gemaakt tussen de drie partijen en 

bovendien zijn vastgelegd in een schriftelijke overeenkomst, heeft gehandeld. 

 

Hij heeft daarmee niet alleen het politieke proces van coalitievorming en keuze wethouders 

beïnvloed maar zich ook niet gehouden aan de overeenkomst en bovendien in strijd heeft gehandeld 

met de privacy wetgeving. 

 

Griffier, ik verzoek u deze mail door te sturen naar de raad en deze op de lijst ingekomen stukken te 

plaatsen . 

 

En mijn collega raadsleden verzoek ik deze kwestie  serieus op te pakken. 

 

Groet 

 

Rob Slewe 

 
Zelfstandig Bloemendaal 
zelfstandigbloemendaal@ziggo.nl 
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